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Vragen van het lid Klever (PVV) aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport over het vergoeden van een medicijn voor MS-patiënten (ingezonden 
19 februari 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met de verschillende vormen van de ziekte MS, zoals PPMS, 
waarbij het verloop niet grillig is en waarbij er tussentijds geen verbeteringen 
optreden, zodat goed vast te stellen is of het medicijn Fampyra werkt? 

Vraag 2
Heeft het College voor Zorgverzekeringen een kostenvergelijking gemaakt van 
zowel de behandeling met fysiotherapie als met Fampyra? Zijn daarbij ook 
alle indirecte kosten meegenomen, zoals vervoer van en naar de fysiothera-
peut? Zo ja, wat is de uitkomst? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Bent u bereid een financieel arrangement te overwegen voor het medicijn 
Fampyra, waarbij alleen vergoeding plaatsvindt indien het medicijn bewijs-
baar effect heeft? Zo ja, wanneer kunt u hier meer over berichten? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 4
Kunt u aangeven in welke Europese landen Fampyra inmiddels wel (voor-
waardelijk) vergoed wordt?
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